

《单词百科:revolutionary是什么意思?revolutionary怎么发音?revolutionary的解释和用法》

英语单词revolutionary是什么意思?revolutionary怎么读?revolutionary怎么发音?简答网为您整理了revolutionary的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



revolutionary怎么读

revolutionary的读音:[rev lu n ri]

revolutionary的意思

- 1、adj.革命的;创新的;突破性的;
- 2、n. (尤指)革命者;

revolutionary的相关词组

1、Revolutionary War 美国独立战争;

revolutionary的近义词

1、different adj.有差别的, 分别的;各种的;与众不同的;

2、drastic adj.激烈的;猛烈的;(法律等)严厉的;极端的;

3、new adj.新的, 崭新的;新鲜的, 新到的;现代的;初次(听到)的;

revolutionary的反义词

1、commonplace adj.平常的, 普遍的;

revolutionary的双语例句

1、Full of militancy and revolutionary ardour, the people of all nationalities in the country are working hard for the realization of the four modernizations.

全国各族人民意气风发, 斗志昂扬, 为实现四个现代化而奋战.

2、We must combine revolutionary vigour with scientific approach.

我们必须把革命精神和科学态度结合起来.

3、We should work hard to cultivate in young people the revolutionary style of learning diligently and taking pleasure in helping others.

我们要在青少年中大力提倡勤奋学习助人为乐的革命风尚.

4、For the revolutionary cause many martyrs left life and death out of consideration.

革命先烈为了革命事业把生死置之度外.

5、On the outbreak of the First Revolutionary Civil War, the Government called in all gold coinage and replaced it by notes.

在第一次国内革命战争爆发的时候, 政府下令收回所有的金币, 并代之以纸币.

6、With a last defiant gesture, they sang a revolutionary song as they were led away to prison.

他们被带走投入监狱时, 仍以最后的反抗姿态唱起了一支革命歌曲.

7、The revolutionaries laid down their arms and its leaders went into voluntary exile.

革命者放下了武器, 其领导人也自愿流亡他国了。

8、He still retains the revolutionary fervour of the war years.

他还保留着战争年代的革命朝气.

9、If there is to be revolution, there must be a revolutionary party.

既要革命, 就要有一个革命党.

10、This is a revolutionary new way of growing rice.

这是一种全新的种稻方法.

11、These young people were infected with the revolutionary fever.

这些年轻人被革命热情所感染.

12、Revolutionary zeal caught them up, and they joined the army.

革命热情激励他们, 于是他们从军了.

13、He joined a revolutionary organization.

他参加了一个革命团体.

14、ALL STAR followed in addition to in addition to English, some other small logo.

后跟除了有ALLSTAR之外还有些其他的细小英文图案.

15、He suffered for his revolutionary principles.

他为了自己的革命原则而蒙受苦难.

16、Do you know anything about the revolutionary movement?

你了解这场革命运动吗?

17、a time of rapid and revolutionary change

迅速剧烈变革的时期

18、a revolutionary leader

革命领袖

以上是简答网为您整理的revolutionary怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于revolutionary的用法、revolutionary的释义、revolutionary的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/revolutionary>

